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PREGUNTAS 

 
1. Temos noticiás de que se produciron álgu ns positivos Covid de operários municipáis, 

querí ámos sáber ¿Que protocolos se está n seguindo? ¿Gá rdánse ás distánciás ou se compárten 

espá ceos á mesmá horá?, ¿Que medidás se ádoptáron de seguridáde co resto de empregádos pu blicos 

cándo se tivo con ecemento do primeiro positivo? Solicitámos copiá dos protocolos Covid eláborádos 

polo Concello párá o seu persoál 

 

2. ¿Pensá ou seu equipo de goberno seguir presentándo recursos xudiciáis e ápelácio ns contrá 

resolucio ns por presentár, sen viábilidád, como estás u ltimás contrá á Xuntá de Gáliciá polá concesio n 

ádministrátivá do mánántiál dá áugá quente, e seguir málgástándo cártos dos vecin os en recursos 

cárentes dá máis mí nimá opcio n de victoriá, segundo os profesionáles?. Nos imos estár sempre ná 

defensá do pátrimonio pu blico, e evidentemente, se cábe con máis forzá, no ásuntos vinculádos o 

termálismo, pero cándo ten ámos á máis mí nimá opcio n de obter álgo, porque o resto entedemos que 

rozá málversácio n de cáudáles pu blicos, temos á obrigá de ádministrálos con criterio. 

 

3. ¿En que situácio n se átopá o despliegue dá ADSL no rurál, en especiál en Párádelá (Bemil), en 

vários lugáres de Arcos, e en xerál en cáse todos os nu cleos ruráis?, e  competenciá exclusivá do 

Ministerio de Asuntos Econo micos e Tránsformácio n Dixitál ¿Ten en álgunhá previsio n ou noticiá 

sobre ámpliácio n dá rede no rurál?. 

 
4. ¿Querí ámos con ecer en que situácio n se átopá o expediente ádministrátivo áberto polás 

denunciás dos vecin os do lugár de Bádoucos en Arcos dá Condesá en relácio n cá ápropiácio n dun 

cámin o pu blico por párte dunhá vecin á do lugár? ¿Que áctuácio ns se leváron á cábo? 

 
5. ¿Que está  fácendo o equipo de goberno párá que o Ministerio de Fomento procedá 

inmediátámente á repárár o lámentáble estádo no que se átopá á Nº640en especiál o trámo urbáno 

dende o cruce de Segáde de Arribá átá o cruce de Follente? 

 
6. ¿Que pensá fácer cá ru á Reál no seu entronque con Láureáno Sálgádo no entorno dá Burgá, 

que vostedes decidiron cortár, sen áviso previo, párá colocár un ádorno do Nádál e que pásádás ás 

festás segue cortádá?. 

 
7. ¿Cándo pensá pon er en servicio o rede de sáneámento de Fieitoso ináugurádá no 2019 e que 

nuncá chegou á funcionár e incluso Augás de Gáliciá ten áberto expediente por verter sen depurár? 

 
 

 
 

ROGOS 
 

1. Se den ás instrucio ns oportunás párá que se mován os contenedores do lixo situádos o cáro n 
do portál láterál dá entrádá o Colexio Lá Encárnácio n ná ru á dás Monxás, posto que os álumnos 
entrán e sáen por esá zoná e ná horá de sáí dá se xuntá un grupo grán de páis e fámiliáres e resultá un 
perigo posto que á fáltá de espá ceo está  á provocár que álgunhás veces resulte imposible gárdár ás 
distánciás de seguridáde polo Covid, sácár de ese entorno todos os contenedores permite xerár máis 
espá ceo e con elo máis seguridáde. 
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2. En relácio n cá crise sánitáriá do Covid e tendo en contá que temos no cásco urbá n unhá 

Residenciá de Anciá ns, instálácio n especiálmente sensible con está pándemiá, temos váriás peticio ns 
párá áxudár á minimizár os riscos e á mellorá dá cálidáde de servizo os usuários: 

 
a. Debido o enorme áumento de residuos xerádos párá o contenedor ázul precisáse ámpliár á 

frecuenciá de recollidá ou á instálácio n de outro ádicionál. 
b. O sistemá de bombeo dás áugás residuáis reálizádo polo Concello segue á dár problemás 

pese á que o Centro reálizá uná mántemento mensuál, por elo pregámos que se revise o 
sistemá por si está  mál desen ádo ou dimensionádo. 

c. A empresá que reálizá o control de prágás indicá que no so táno está  áumentándo o volume 
de insectos e que proven en dá rede de sumidoiros pu blicá, por elo solicitáse que se fágá 
unhá desinfeccio n completá dá rede pu blicá de sumidoiros no entorno do centro 
ásistenciál. 

d. Os usuários do centro son ná su á máior párte dependentes ou semidependentes, por elo o 
persoál dá residenciá e  á que, ná máiorí á dos cásos,  debe ácompán álos ás citás me dicás e á 
outrás xestio ns, o non dispon er os vehí culos do Centro de tárxetá de estácionámento párá 
persoás con mobilidáde reducidá ná máiorí á dás veces resultá imposible áproximár os 
usuários, por elo se solicitá se fáciliten o ántes posible polo Concello tárxetás de 
estácionámento de mobilidáde reducidá. 

 
3. Voltámos á reiterár á necesidáde de solucionár un problemá cá rede de sumidoiros e de 

residuáis no lugár de Cástán os, párroquiá de Sántá Márí á, que por culpá de defectos nos colectores se 
está  á ánegár o báixo dunhá viven do lugár de formá continuá duránte ás e pocás de choivás. 

 
4. Moitos vecin os nos está n tránsmitindo á necesidáde de colocár cárteis indicátivos párá poder 

chegár o Cemiterio municipál que está n en Sántá Márí á, tánto ná estrádá xerál N550 como nos 
diversos cruces posteriores. 

 
5. Volteámos á requirir, e xá e  á cuártá vez, á limpezá dá cásá consistoriál ná su ás fáchádás, en 

especiál todo o láterál que dá cárá o rí o Umiá que ten unhá vexetácio n que vái chegár o telládo. 
 
6. Que se repon á o firme dá fincá que se está  utilizándo como ápárcádoiro en Porto do Rio. 

 
 

 


